





滙豐信用卡持卡人最紅優惠 Red Hot Offers for HSBC Credit Cardholders

精選套餐8折(最少2位)

20% off signature set (a minimum of 2 diners)

每位(兩位起) Per person (Minimum Two Persons):

港幣 **888**元

合和軒精選套餐 Hopewell Inn Signature Set

一品薈萃 Hopewell Inn Supreme Appetiser 合和蜜汁叉燒、煙燻魚子流心蛋、黑松露鍋貼野菜 Honey Glazed Pork | Smoked Soft-boiled Duck Egg, Caviar | Deep-fried Minced Shrimp, Vegetable, Black Truffle Paste

蟹肉牛油果焗釀鮮蟹蓋 Baked Crab Shell, Crab Meat, Avocado

鮮淮山花菇元貝燉竹絲雞 Double-boiled Chicken Soup, Fresh Chinese Yam, Mushroom, Conpoy

蠔皇南非三十頭吉品鮑魚伴鵝掌 Braised South African 30-head Abalone, Goose Web, Premium Oyster Sauce

檸香藜麥鮮淮山秋葵炒萵筍 Sautéed Celtuce, Quinoa, Okra, Chinese Yam, Lemon Leaf

合和一品砂鍋炒飯 Fried Rice in Claypot, Scallop, Shrimp, Crab Meat, Crispy Conpoy, Egg, Vegetables

陳皮蓮子紅豆沙湯圓 Sweetened Red Bean Soup, Tangerine Peel, Lotus Seed, Sesame Dumplings

1/6/2025 - 30/9/2025

優惠不適用於2025年6月14日至15日及7月1日。優惠只適用於堂食。須另收以正價計算之加一服務費。優惠只適用於每檯最多12份精選套餐,每個用餐時段每筆交易只可使用優惠一次,不可分單。優惠不可轉讓,亦不可與任何優惠、折扣或禮遇同時使用。優惠不可兑換現金、其他產品及服務。須預先訂座,並視乎供應情況而定。必須使用有效的滙豐信用卡結賬,方可享用以上優惠。優惠不可用作繳付訂金、茶芥、私人活動、宴會消費及特別活動之用。如有任何爭議,合和酒店保留最終決定權。優惠需受有關條款及細則約束。詳情請向有關商戶查詢或瀏覽www.hsbc.com.hk/creditcard。

The offer is not applicable from 14 to 15 June and 1 July 2025. All offers are valid for dine-in only. Subject to 10% service charge, based on the regular price. The offer is applicable to a maximum of 12 signature sets per reservation and can only be used once per meal period per transaction. Bill splitting is not allowed. The offer is non-transferable and cannot be used in conjunction with other promotional offers, discounts or privileges. The offer cannot be exchanged for cash, other products or services. Reservations must be made in advance and are subject to availability. Payment must be settled with a valid HSBC credit card to enjoy the offer. The offer cannot be used for any deposits, tea and condiment charges, private events, banquet consumption and special events. In case of any disputes, the decision of Hopewell Hotel shall be final and binding. Terms and Conditions apply. Please contact the merchant or visit www.hsbc.com.hk/creditcard for details.

借定唔借?還得到先好借!To borrow or not to borrow? Borrow only if you can repay!